
Zápis z jednání komise rady města 
pro sport a tělovýchovu 

č. 04/15 

Den konání 9. září 2015 
Místo konání MÚ Litomyšl 
Čas  Od 16.00 Do 18.30  

     
Přítomnost členů komise Vojtěch Stříteský přítomen 

PhDr. Milada Nádvorníková přítomna 
Věra Janečková omluvena 
Petr Fila, DiS. přítomen 
Mgr. Martin Klejch přítomen 
František Jandáček přítomen 

 Filip Holub přítomen 
 Mgr. Martin Šorf přítomen 
 Ing. Martin Tláskal přítomen 
   
   

Přítomnost pracovníka MěÚ   
Přítomnost dalších osob  Mgr. Josef Štefl přítomen 

  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 
 

Program jednání: 
1. Úvodní slovo předsedy 
2. Připomenutí rozpočtu na podporu sportu v roce 2015 a vývoj podpory sportovní oblasti od roku 2011 
3. Program města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2016 
4. Program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2016 
5. Informace - příprava převodu TJ Jiskra Litomyšl pod správu města Litomyšl 
6. Žádosti TJ Jiskra Litomyšl  
7. Žádost HC Litomyšl 
8. Hřiště Filáčkovo 
9. Diskuse 
  

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Předseda komise přivítal přítomné členy a připomněl novelu zákona 250/00Sb. a nutnost zpracovat systém „programů“. 
Usnesení Nehlasovalo se 



                                                                 
 
hlasování Pro:  Proti:  Zdržel se:  

 
2. Komise si připomněla  návrh rozpočtu kap. 08, org. 2263, sportovní komise: 

1 100 tis. Kč - provozní výdaje  
      0 tis. Kč - podpora činnosti  
  100 tis. Kč - podpora jednorázových akcí 
  260 tis. Kč - dotace pro TJ Jiskra Litomyšl a HC Litomyšl - výstroj oddílů  
  840 tis. Kč - podpora sportující mládeže 
  100 tis. Kč - údržba hřiště s umělou trávou 

2 400 tis. Kč 
 
  300 000 Kč - rezerva RaM 
  250 000 Kč - odměny trenérů 
 
Celková částka k rozdělení na podporu sportu činí 2 950 000 Kč. 
Čerpání prostředků ve vývoji od roku 2011:  
 

  2011 2012 rozděleno 2013 rozděleno 2014 rozděleno 2015 rozděleno zbývá 

provoz 1 170 945 945  100 1100 1100 1100 1100 1015 85 

činnost 810 930 932 0 0 0 0 0 0 0 

trenéři 270 250 250 250 250 250 250 250   250 
repre 0 0   300 300 300 300 

300 278 22 RaM 90 75 32 350 311 78 78 

výstroj 260 0 0 260 260 260 260 260 260 0 

děti 0 400 398 863 863 889 889 840 764 76 

hřiště    100 100 150 1 0 100 100 100 100 0 

77777       10 10         0 
akce 0 0 0 100 100  00 100 100 65 35 

  
 2 

600 2 700 2 657 3 383 3 343,5 3 077 3 077 2 950 2 482 468 
 
 

 
Usnesení 

 
Nehlasovalo se 



                                                                 
 

 
Hlasování 

 
Pro: Proti: Zdržel se: 

 
3. 

 
Komise projednala návrh Programu města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2016 
 

 
Usnesení 
č. 01/15 

Komise projednala návrh Programu města Litomyšle na podporu provozních výdajů sportovních organizací na rok 2016  
a doporučuje RaM ke schválení 

Hlasování Pro:    8 Proti:  0 Zdržel se:0 
 

4. 
 
Program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2016.  
Proběhla rozsáhlá diskuse ohledně hrazení dopravy. Bylo dohodnuto, že na další jednání bude pozván zástupce finančního 
odboru MÚ, abychom předešli komplikacím při vyúčtovávání dotací.  
Bylo projednáno, že v přehledu sportujících dětí budou uvedeni ti, kteří zároveň uhradili poplatky oddílu v 2. polovině roku 
2015 a k 31. lednu 2016 jsou aktivní sportující členové. 
 

Usnesení 
č. 02/15 

Komise projednala Program města Litomyšle na podporu pravidelné sportovní činnosti na rok 2016 a doporučuje RaM 
ke schválení 
 

Hlasování Pro:    8                     Proti:0                             Zdržel se: 0 
 

5. 
 
Komise byla informována, že RaM přijala usnesení o přípravě převodu TJ Jiskra Litomyšl pod správu města Litomyšl. 
Pan Jandáček komisi informoval o jednáních, která se dosud uskutečnila. 
V diskuzi zazněl podnět, aby si TJ Jiskra halu spíše ponechala a snažila se získat finanční prostředky na potřebnou 
rekonstrukci z evropských fondů, neboť může obdržet mnohem vyšší % dotaci, než když bude žadatelem Město. 
 

 
6. 

 
Komise projednala dvě žádosti TJ Jiskra Litomyšl –1. Podpora údržby hřiště s umělou trávou a 2. Zbudování elektrické 
přípojky na Košíři. Obě žádosti budou 14. 9. Předloženy RaM  
 

 
7. 

 
Komise projednala žádost HC Litomyšl na podporu oslav 80 let hokeje v Litomyšli.  
 
 

 
Usnesení 
č. 02/15 

 
Komise projednala žádost HC Litomyšl na podporu oslav 80 let hokeje v Litomyšli a doporučuje RaM podpořit žádost částkou 
10 tis. Kč.  



                                                                 
 

 
Hlasování Pro: 8                        Proti: 0                             Zdržel se: 0 

 
8. 

 
Komise projednala telefonickou žádost matek žijících v blízkosti hřiště Filáčkovo. Členové komise individuálně místo navštíví  
a na další komisi bude vhodnost případné instalace diskutována. 
 

 
9.  

 
- M. Nádvorníková opakovaně připomněla, že mohou rodiče sportujících dětí a mládeže žádat na odboru školství a sociální 
péče o individuální podporu svých dětí, jejichž sportování by mohlo být omezeno z důvodu finančních potíží rodičů.  
- V měsíci říjnu (dojde-li ke schválení dokumentů v RaM) budou pozváni předsedové oddílů a jejich ekonomové (účetní), aby 
byli seznámeni s novým systémem dotací na rok 2016. 
- Člen komise a zároveň člen Kontrolního výboru ZaM, M. Klejch, přislíbil projednání otázky kontrol v KV ZaM. 
 

 
10. 

 
 Další jednání komise:  
   
 7. 12. 2015 – 16.00 – 18.00 – zasedací místnost J. E. Purkyně 918  
 

Usnesení 
č. 08/15 

Nehlasovalo se 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
 

V Litomyšli dne 9. září 2015  

podpis předsedy komise 
 


